
Z á p i s 
z jednání kolegia rektora konaného dne 10. 9. 2018 

 
Přítomni: prof. Oslzlý, doc. Francán, prof. Macková, Mgr. Mareček, prof. Medek, MgA. 
Petr, prof. Petráš, doc. Spilka, Mgr. Svobodová, JUDr. Valová, MgA. Vodička, Ing. 
Vondráčková 
Host. doc. MgA. Marek Hlavica, Ph.D. 
  

1. Informace rektora: 
 Rozloučení s prof. Kovalčukem – rektor poděkoval DF za podíl na pohřbu prof. 

Kovalčuka. Úmrtí prorektora prof. Josefa Kovalčuka bylo pro JAMU velkou odbornou i 
lidskou ztrátou, s níž bylo nutné se aktivně vyrovnat. 

 Statutární zástupce – od 1. 8. 2018 rektor jmenoval prorektora doc. Víta Spilku. 
 Nový prorektor – rektor představil přítomným doc. MgA. Marka Hlavicu, Ph.D., který 

nastoupí na uvolněnou funkci prorektora po prof. Kovalčukovi. Bude jmenován od 11. 
9. 2018 po zasedání AS JAMU 10. 9., na němž bude AS seznámen se záměrem jeho 
jmenování.   

 Sebehodnotící zpráva JAMU 2017 – po schválení Radou pro vnitřní hodnocení bude 
posílána UR JAMU k vyjádření per rollam, poté schvalována AS JAMU na jeho 
říjnovém zasedání a opět k vyjádření per rollam poslána Správní radě JAMU. 

 Schůzka Rady pro vnitřní hodnocení – proběhne dnes po kolegiu, pozvánka byla 
zaslána, účast členů potvrzena. 

 Projekt JmK 100 lip k výročí republiky – byla dohodnuta účast obou děkanů, 
upřesněno vystoupení studentů muzikálového herectví a s děkanem HF dohodnuta 
fanfára. Čas konání ve 12.30 nebyl doposud úřadem hejtmana potvrzen.  

 Jednání o budově Pohořelec – kolegium bylo informováno o jednání s generální 
ředitelkou Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových. JAMU nyní čeká na 
vyjádření tohoto úřadu, že nemovitost převzal a nechal udělat odhad její ceny. Děkan 
DF informoval o svém jednání v této věci se zástupci kraje.  

 Zahraniční cesty prorektorů - rektor seznámil děkany s postupem při plánování a 
schvalování zahraničních cest, které budou nejprve projednávány na fakultách a poté 
na rektorátu.  
2. Informace doc. Spilky: 

 Smlouva s NMDS - uzavřena zpětná smlouva s NMDS ohledně loga JAMU. Bude 
zahájeno výběrové řízení na dotvoření loga JAMU. Děkan DF jmenoval novým 
zástupcem DF v pracovní skupina pro web jmenován MgA. Vodičku, kterému doc. 
Hlavica jako dosavadní zástupce DF v pracovní skupině předá všechny potřebné 
informace a bude zde dále působit i po jmenování prorektorem.   

 ČD Vlasty Chramostové – slavnostní akt proběhne 26. 10. 2018, pozvánka bude 
rozeslána začátkem října. Součástí bude vystoupení studentů muzikálového herectví 
DF, HF zajistí fanfáry. 



Rektor se po dohodě s děkanem DF dotáže paní Chramostová a jejího manžela, 
kameramana Stanislava Miloty, bylo-li by možné v předvečer ČD uskutečnit s oběma 
na DF besedu se studenty.  

3. Informace kvestorky: 
 Rozpočet – návrh Státního rozpočtu pro oblast VŠ není zatím hotov, probíhají jednání 

ČKR a odborů, zatím je plánovaný nárůst de facto o 600 mil. Kč.  
 Plán realizace SZ – proběhne schůzka s děkany a tajemníky a prorektorem Medkem 

v pondělí 17. 9. ve 13 hod. 
 Stavební práce – v divadle Marta probíhají dle harmonogramu, termín ukončení do 

30. 9. Na HF neproběhla výměna klimatizační jednotky, bude vyměněna až po Soutěži 
Leoše Janáčka. Na rektorátu by měly být stavební úpravy hotové v tomto týdnu. 

 Investice – schválený záměr na budovu Mozartova, tím končí starý ISPROFIN - EDS. 
 3 monitorovací zprávy OP3V – byly odevzdány, 1. 10. proběhne audit z MŠMT. 
 Změna ve vedení kolejí a v sekretariátu rektora – ředitelka kolejí Mgr. Svobodová 

podala výpověď. Bylo vypsáno výběrové řízení a během září proběhnou pohovory s 
potenciálními kandidáty na toto místo. 
Dále bude vypsáno výběrové řízení na asistentku rektora z důvodu odchodu Mgr. 
Dozbabové na mateřskou dovolenou k 1. 12. 2018. 

 FRVČ – po rozdělení finančních prostředků zbývá 66 tis. Kč. Tato částka bude po 
dohodě s doc. Marií Jiráskovou použita na tisk její publikace. Schůzka upřesňující 
formu spolupráce spočívající v dodání x kusů výtisků knihy proběhne ve čtvrtek 13. 9. 
ve 13 hod. u kvestorky.  

 Kontrola VZP – žádné závady kromě kauzy p. Myslivečka nebyly shledány.  
4. Informace pror. Mackové: 
 Dotazníkové šetření pro absolventy – byly diskutovány slabiny tohoto záměru MŠMT. 

Projekt by měl být zahájen 15. 9. 2018. 
 Nové imatrikulační listy- obě fakulty využijí poprvé u nastávajících imatrikulací 1.Bc a 

1.Mg ročníků  
5. DF:  

 Ve středu 5. 9. proběhla premiéra hry Světová duše – první inscenace 
absolvujícího ročníku činoherního herectví doc. Oxany Smilkové, která je zároveň 
režisérkou a autorkou scénáře.  

 Ve čtvrtek 20. 9. proběhne premiéra inscenace Anna Kareninová, kterou se 
studenty muzikálového herectví připravuje režisér  Aleš Kohout.  

 Promoce studentů 24. 9. Ve 13 hod. – účast pana rektora v jednání.  
 Nový systém rezidentního parkování na Beethovenově – zatím se řeší nedostatky. 

6. HF:  
 Probíhá mezinárodní soutěž Leoše Janáčka od 8. – 15. 9. 2018, kontrabas - 30 

účastníků, violoncello  - 35 účastníků   
 V červnu proběhly mezinárodní kurzy za početné účasti studentů ze zahraničí. 
 Student Katedry klavírní interpretace Pavel Zemen a letošní laureát Ceny rektora 

JAMU se na Mezinárodní klavírní soutěži v Leedsu postoupil z více než dvou set 



přihlášených pianistů mezi deset nejlepších. Tento úspěch je výjimečný i tím, že se 
v historii soutěže dosud žádnému pianistovi z ČR postoupit do třetího 
semifinálového kola nepodařilo. Soutěž v Leedsu se v současnosti řadí mezi 
nejprestižnější klavírní soutěže na světě. 

7. Informace pror. Medka: 
 Kompenzace nízkého podílu 4UVŠ na institucionální podpoře vědy – v přípravě je 

návrh nové metodiky financování pro čtyři UVVŠ, k tomu proběhne 12. 9. schůzka 
rektorů UVVŠ v Praze a poté předání návrhu na MŠMT. 

 Strategické dokumenty – byla poslána verze k zapracování připomínek. Plán realizace 
Strategického záměru 2019 – bude rozesláno UR, AS JAMU a SR. IP 2019-2020 – není 
zákonná povinnost schvalovat, nicméně doporučujeme projednat v AS a SR. 

 CRP – Festivaly budou pokračovat, Internacionalizace taktéž, Doktorská studia 
převezme doc. Hlavica, Quadriennale se přidá k projektu Festivaly. Ohledně čtvrtého 
projektu se jedná s AVU. 

 Schůzka s ministrem kultury – 30 8. se prorektor Medek sešel s ministrem kultury, 
který mu navrhl místo poradce. V řešení. 

 Návštěva prof. Sovíka – z univerzity v Texasu, tento týden proběhnou pracovní 
schůzky. 

 Systém dalšího vzdělávání zaměstnanců – proběhla schůzka s kvestorkou a vedoucí 
PK Ing. Kusákovou – budou nadále probíhat jazykové kurzy AJ a NJ, pokud bude o ně 
zájem + další semináře pro pedagogy a zaměstnance JAMU. 

8. Vnější vztahy – Mgr. Mareček:  
 Medializace premiér Světová duše a Anna Kareninová  
 Zpracovávání výsledků Soutěže L. J. 
 Tisková konference k zahájení divadelní sezóny – v úterý 18. září 2018 v 10 hod. 

v Divadle na Orlí. 
9. doc. Hlavica informoval o schůzce s proděkany nad Metodikou 17+.  
10. Divadlo na Orlí: informace o zahájení divadelní sezony. 
11. Koleje: probíhá příjímací řízení na ubytované. 
 
 
 

Příští kolegium rektora se koná dne 24. 9. 2018 v 10:30 hod. v pracovně rektora. 
 
 
 
Zapsala: Mgr. Dozbabová          verifikoval: prof. Oslzlý 
 


